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K N A L L E B O R G S  S A M F Ä L L I G H E T S F Ö R E N I N G

Protokoll 04:07

KNALL EBORGSVÄGEN   7 D   •   1 7 8   3 5   •   E K ERÖ
TE L E FON :   0 8  5 6 0   3 5 0   6 6   •   E  P O S T :   0 8 . 5 6 0 3 5 0 6 6@COMHEM . S E   H EMS I DA :  WWW .KNALL EBORG . S E

Styrelsemöte 20041019
 
Närvarande:                         Bengt Nyström (Ordförande)                    

Anders Huldt (Ordinarie ledamot)
Maria von Köhler (Ordinarie ledamot)
Monica Örtengren (Suppleant)
 

 
§1                  Ordföranden förklarade mötet öppnat.
 
 
§2                  Förslag till dagordning godkändes.
 
 
§3                  Föregående protokoll godkändes.
 
                     
§4                  Samtliga garagedörrar med trasiga lås är åtgärdade enligt föregående protokolls lösning

förutom två dörrar som fortfarande låses med hänglås.
Dessa planeras att åtgärdas under städdagarna
Samtliga dörrar har numer fungerande låsanordning.
 
Kontroll och underhållsinstruktion är framtagen för de kommande städdagarna.
Gårdsombuden har nu att genomföra besiktning och underhåll enligt instruktionen och
återrapportera till Anders Huldt när arbetet är slutfört.
 
Kvarstående reparationsbehov av garagedörrarna är ett par plåtarbeten och betongarbeten
som uppkommit vid påkörningar av garagen.
 
Beslutades att köpa in 5 st eluttag med vred samt 5 st strömbrytare (vred) för att ha som
reservmaterial.

 
§5                  Planeringsmöte inför städdagarna genomfördes onsdagen den 13 oktober.
 

Beslut fattades att köpa in följande material till städdagarna den 23 och 24 oktober:
 

o       Kalk, 6 säckar
o       Mull, 6 säckar
o       Fett och olja till garagedörrarna
o       Hyra av släpkärra för transporter till ”brännhögen”

 
 
 
§6                  Ordföranden tar fram förslag på tuktning av Samfällighetens träd.
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§7                  Beslutades att Anders Huldt tar fram förslag på nya husnummerskyltar för placering på

lyktstolpar.
 
§8                  Ordföranden kontaktar kommunen gällande ett brunnslock som saknas vid 6a.
 
 
§9                  Beslutades att Ordföranden beställer snöröjning enligt erhållen offert från Mälaröåkarna.
 
 
§10                Ordföranden deltog på Närlunda vägföreningens ordinarie stämma.

Vägföreningen förvaltar bl.a. fotbollsplanen mellan Gräsåker och Knalleborg.
 
Ordföranden lämnar in en motion från samfälligheten gällande upprustning av
fotbollsplanen samt kontaktar och uppmanar Gräsåkers och Väsbys samfällighet att lämna
motsvarande motion.
 
Styrelsen uppmanar alla intresserade av en bra fotbollsplan att göra det samma.

 
 
§11                ComHem har inkommit med förslag till nytt kabeltv avtal. Nuvarande avtal är  uppsagt 

till upphörande 20050909. Det nya avtalet innefattar även service på fastighetsnätet (som
ägs av samfälligheten).

 
                      Beslutades att ordföranden får i uppdrag att slutföra förhandlingen.
 
§12                Styrelsen påminner att parkeringsplatserna ej får nyttjas för långtidsparkering eller som

uppställningsplats för avställda fordon.
 
                      Samfällighetens huvudbestämmelse är att parkering får ske max 7 dygn i följd.
 
                      Styrelsen uppmanar alla fastighetsägare att i första hand parkera fordonen i garagen så att

parkeringsplatserna kan nyttjas som korttids och gästparkering.
 
 
§13                Separat kallelse sker till nästa styrelsemöte.                     
 
 
§14                Ordföranden konstaterade att samtliga beslut var enhälliga och avslutade därefter mötet.
 
 
 

Vid protokollet                     Justeras                               
                     
                     
 
                      Anders Huldt                       Bengt Nyström


